





























TELEFAX

Basle, 7th February 1990

I have pleasure in informing you, on behalf of M. Rey, Chairman of the Committee of Alternates of the EEC central bank Governors, that the next meeting of the Alternates will take place in Basle, on Monday, 12th February 1990 at 10.00 a.m.

The purpose of this meeting will be to prepare, as usual, the Governors' discussion on the agenda items of the meetings of the Committee of Governors and the EMCF Board of Governors, on 13th February 1990 (the agendas for these two meetings have already been circulated).

In addition, the Alternates will:

- discuss problems connected with interventions in Community currencies, on the basis of an Oral Report presented by N. Dalgaard in his capacity as Chairman of the "Monitoring Group";
- revert on the Commission's proposal for regulation on guarantees issued by credit institutions or insurance undertakings; this matter was raised in January and it was agreed that it should be looked at in further detail and that the Commission's representative would give additional information.

J'ai le plaisir de vous informer, de la part de M. Rey, Président du Comité des Suppléants des Gouverneurs des banques centrales de la CEE, que la prochaine réunion des suppléants aura lieu à Bâle, le lundi 12 février 1990 à 10 heures.

Cette réunion a pour objet de préparer, comme d'habitude, les discussions des Gouverneurs sur les questions à l'ordre du jour des séances du 13 février 1990 du Comité des Gouverneurs et du Conseil d'administration du EECB (les ordres du jour de ces deux séances ont déjà été transmis).

En outre, les Suppléants:

- discuteront les problèmes soulevés par les interventions en monnaies communautaires, sur la base d'un Rapport oral que présentera N. Dalgaard en tant que Président du "Groupe Surveillance";
- reviendront sur la proposition de la Commission, de janvier 1989, concernant un règlement du Conseil sur les garanties émises par des institutions de crédit ou des compagnies d'assurances; ce sujet a été abordé en janvier 1990 et il a été convenu qu'il devrait être examiné plus à fond et que le représentant de la Commission fournirait des informations complémentaires.

Kind regards. Meilleurs sentiments

G. Morelli

